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Svar på interpellationen 2005:3 om hur Stockholm ska bli världens mest tillgängliga 
huvudstad år 2010 
 
Ann-Katrin Åslund (fp) har ställt några tillgänglighetsfrågor som jag vill besvara på följande sätt. 
 
1. Vilka kriterier inom ditt ansvarsområde anser du skall vara uppfyllda för att Stockholm ska vara 
världens mest tillgängliga huvudstad år 2010? 
 
Det finns inga exakta kriterier för vad det innebär att vara världens mest tillgängliga huvudstad 
eftersom Stockholm är den enda huvudstad i världen som tagit ett sådant initiativ. Någon ska ju vara 
först. När vi satt nivån genom ökad tillgänglighet är det upp till andra huvudstäder att försöka bli 
bättre än Stockholm. Genom att satsa 100 miljoner varje år för att förbättra för funktionshindrade visar 
att staden ser seriöst på problematiken.  
 
2. Vilka åtgärder avser du att vidta för att dessa kriterier skall vara uppfyllda? 
 
Det kommer årsvisa åtgärdsplaner med konkreta åtgärder utifrån tillgänglighetsplanerna, där det finns 
en inventering utifrån valda stråk – en per stadsdelsnämnd.  
 
Riktlinjerna för arbetet utgörs av en så kallad basanpassning samt en revidering av 
Utemiljöprogrammet ”Stockholm en stad för alla” som tillsammans ska utgöra ett nytt övergripande 
tillgänglighetsprogram.  
 
Vi utvecklar också samarbete med näringslivet där vi tittar på en informationskampanj där ett så kallat 
tillgänglighetspris ingår som en morot för att få näringsidkare att förbättra tillgängligheten för 
funktionshindrade. Vi samarbetar också med SL om kollektivtrafiken. Det är också viktigt att 
fastighetsägare och lokalinnehavare engageras i arbetet att göra Stockholm tillgängligt för alla. 
 
3. Hur ser tidsplanen ut för att uppfylla dessa kriterier? 
 
Det som gäller nu är att tillgänglighetsplanerna ska vara klara 2006 för att vara genomförda 2010. 
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